
  
 

 

2a sessió ord. de 2022 del Consell sectorial de dinamització econòmica i social de Lliçà d’Amunt 

6 d’octubre de 2022 a les 18.00 h.      

Lloc:  Sala Lliçà, Ajuntament de Lliçà d’Amunt 

____________________________________________ 

ASSISTENTS: 

President: 

- Simón i Ortoll, Ignasi. Alcalde. 
 
Sots-president: 

- Palet Rodríguez, Marc. Regidor de Promoció Econòmica. 
 

Vocals: 

- Busquets Mateu, Manel. Representant de Junts per Lliçà d’Amunt. 
- Martínez i Asensio, Iban. Representant d’Esquerra Republicana de Catalunya. 
- Polo Lama, Antonio. Representant de En Comú Podem. 
- Vera Brau, Josep Oriol. Representant de Ciutadans. 

 
Secretari: 

- Pardo Garcia, Àlex. Tècnic de Promoció Econòmica. 
 
 
S’EXCUSEN O ABSENTEN els següents vocals: 
 

 
 

 

 
 

 

- Alonso Masanas, Bernat. President de l’associació Comerços i Serveis Lliçà d’Amunt. 
- Montes Cabot, Anna. Representant del Servei d’Empresa i Ocupació de la Vall del Tenes. 

 
____________________________________________ 

Ordre del dia:  

1. Lectura i aprovació de l’acta de l’anterior sessió. 
2. Programa “Treball, talent i tecnologia” 2021-2022, Diputació de Barcelona. 
3. Noves convocatòries de plans d’ocupació. 
4. Projecte pilot (de)Mostra’t. 
5. Festa del Pintxo 2022. 
6. Convocatòria per l’atorgament d’autoritzacions del mercat setmanal de venda no 

sedentària. 
7. Village 24 hores internacionals de resistència en ciclomotors de la Vall del Tenes. 
8. Estat obres Can Malé i recuperació de metres de la nau 3. 
9. CanyAmunt, Festival Cervesa al Camp. 
10. Certificació de sostenibilitat Biosphere. 
11. Campanya de tardor per establiments locals. 
12. Objectius, línies d’actuació i noves propostes. 
13. Calendari 2022 del Consell. 

 
 
 



  
 

 

1) Lectura i aprovació de l’acta de l’anterior sessió. 

S’aprova l’acta de l’anterior sessió i s’esmenten els acords pendents: 

- Possibilitat d’incorporació de l’Associació Clúster Craft Beer al Consell: l’Alcalde i el 

regidor de Promoció Econòmica expliquen que la seva incorporació es posposarà fins la 

completa legalització de l’activitat del clúster. 

- Definició conjunta de la fira de la cervesa artesana: de la mateixa manera, s’explica que 

la fira enguany no es portarà a terme perquè l’equip de govern considera insuficients 

els avenços en les instal·lacions de Can Malé (previsió 2023). 

2) Programa “Treball, talent i tecnologia” 2021-2022, Diputació de Barcelona.  
 
El tècnic de Promoció Econòmica recorda les accions realitzades dins el programa “Talent, treball 
i tecnologia” impulsat la Diputació de Barcelona, en matèria d’ocupació i formació, com les 
formacions de “Digitalització de la comunicació amb el client” i “Eines digitals en ocupacions 
productives i de magatzem” impartides l’any 2021. I explica que la formació en ERP-CRM amb 
especialització en SAP, prevista pel present mes d’octubre, s’haurà de posposar per manca de 
formador/a. Iban Martínez senyala la complexitat i l’elevat cost de trobar personal per impartir 
aquest tipus de mòduls formatius. 
 
A nivell empresarial s’informa que, tot i el conveni de cessió del 50% de la subvenció a la 
Mancomunitat de la Vall del Tenes, des del Servei d’Empresa i Ocupació no s’han pogut executar 
les accions previstes per manca de personal. No obstant un cop finalitzada la convocatòria 
corresponent de tècnic/a de dinamització agrària, s’acaba d’incorporar una nova tècnica, 
Gemma Matute. Addicionalment es va sol·licitar pròrroga per continuar executant el programa 
durant l’any 2023, i resta pendent de resolució. 
 
3) Noves convocatòries de plans d’ocupació. 
 
El tècnic informa sobre les novetats pel que fa a convocatòries de plans d’ocupació: 
 

- Treball i Formació en la línia ACOL (DONA): de 4 contractes sol·licitats s’ha rebut 
l’atorgament de 3, per persones estrangeres no comunitàries en situació administrativa 
irregular (2 per gestió de residus i 1 pel servei de neteja d’equipaments). Els contractes 
seran de 12 mesos i la previsió d’inici és al desembre; pendents de rebre el certificat 
d’antecedents penals del país d’origen. 
 

- Treball i Formació en la línia DONA (SOC): s’han sol·licitat 3 contractes de 12 mesos a 
través del Consell Comarcal del Vallès Oriental per Acció Social - 1 treballador/a social, 
1 educador/a social i 1 treballador/a familiar. 

 
4) Projecte pilot (de)Mostra’t. 
 
S’informa sobre el projecte, destinat a la millora de l’ocupabilitat dels joves del PTT d’Auxiliar 
d’hoteleria. Es visualitza un dels vídeo-currículums dels joves com a mostra. 
 
En Marc Palet explica que addicionalment es farà un seguiment dels joves als 6 i 12 mesos de 
finalitzar el programa; i es realitzarà un itinerari personalitzat d’orientació laboral i acadèmica 
quan es detecti la necessitat. 
 



  
 

 

5) Festa del Pintxo 2022. 
 
Es fa una valoració positiva de l’esdeveniment i es mostren algunes fotografies. S’explica que el 
guanyador va ser El Rincón del Duende donat que va vendre més unitats en total durant la nit, 
però que d’altres van ésser igual o més exitosos i van esgotar existències ràpidament. En aquest 
sentit Iban Martínez exposa que l’hamburguesa del Trencaclosques va ser la primera en esgotar 
existències i que va quedar molta gent sense servei; considera doncs que per properes caldria 
una millor planificació per part dels restauradors. 
 
6) Convocatòria per l’atorgament d’autoritzacions del mercat setmanal de venda no 
sedentària. 
 
El tècnic exposa que abans de finals d’any es preveu treure a concurs les vacants del mercat: 4 
vacants actuals més 1 que es preveu que quedi vacant amb motiu d’un expedient sancionador. 
 
7) Village 24 hores int. de resistència en ciclomotors de la Vall del Tenes. 
 
S’expliquen les novetats del village en la darrera edició de les 24 hores, unificat amb expositors, 
restauradors i activitats lúdiques. El cost total ha estat de 5.324€. Es mostren algunes 
fotografies. 
 
Antonio Polo considera que el cost total de la celebració de les 24h resulta molt elevat, donat 
que a més del conveni formalitzat amb l’associació existeixen despeses de personal, del village, 
entre d’altres. 
 
8) Estat obres Can Malé i recuperació de metres de la nau 3. 
 
S’exposa que actualment el clúster ja està produint, fermentant i envasant cervesa. Es mostren 
algunes fotografies. 
 
Pel que fa a la recuperació de metres, aprovada al ple del juliol, s’expliquen els usos previstos. 
Antonio Polo exposa que la central de distribució de producte agrari ja estava prevista en el 
projecte inicial per la nau 4. Àlex Pardo a la vegada exposa que l’espai de la nau 3 s’ha cregut 
més adient, donat que ja disposa de cambres frigorífiques i a la vegada permetria en una segona 
fase ubicar un obrador per realitzar petita transformació de producte. 
 
[Antonio Polo s’excusa i abandona la sessió a les 19h] 
 
9) CanyAmunt, Festival “Cervesa al Camp” (2023). 
 
Pels motius esposats anteriorment, Marc Palet informa que la fira es posposarà finalment per 
l’any vinent. 
 
10) Certificació de sostenibilitat Biosphere. 
 
El tècnic explica la voluntat de l’equip de govern d’obtenir aquesta certificació de sostenibilitat 
turística com a Ajuntament i com a destinació. 
 
El certificat es basa en bones pràctiques respectuoses en l’àmbit ambiental, econòmic i 
sociocultural; i es preveu l’obtenció per l’any 2023. Un cop obtingut la intenció és promoure 
l’adhesió entre les empreses de restauració i hoteleria del municipi. 



  
 

 

11) Campanya de tardor per establiments locals 
 
S’expliquen les característiques de la campanya de tardor que es desenvoluparà conjuntament 
amb l’associació “Comerços i Serveis Lliçà d’Amunt” (CIS) fins el 15 de novembre. Els premis 
seran de 200€, 150€ i 100€ per gastar a tres o més establiments adherits; dels quals CIS 
cofinançarà amb 50€ cada premi. 
 
En breu es començarà a treballar en el disseny i desenvolupament de la campanya de Nadal. 
 
[A les 19:10h s’excusa i abandona la sessió l’Oriol Vera] 
 
12) Objectius, línies d’actuació i noves propostes. 
 
S’esmenta la voluntat d’actualitzar el web-directori www.llac.cat , a través de la recerca en línia 
i el treball de camp. També la incorporació de la geolocalització dels negocis a través de Google 
My Maps. 
 
Manel Busquets exposa la importància d’adaptar la informació per les xarxes socials, donant 
com exemple l’oferta de professionals locals a través del grup de Facebook “Veïns de Lliçà 
d’Amunt”. Iban Martínez per la seva part està d’acord amb la necessitat d’actualitzar les dades, 
però a la vegada considera que el punt determinant és valorar l’estratègia d’ús de les mateixes, 
no només com a directori estàtic sinó tenint en compte els canals habituals emprats per la 
població i cercant vies de participació. 
 
10) Calendari 2022 del Consell. 
 
S’acorda no realitzar aquest any la 3a sessió ordinària prevista al reglament, i programar 
directament la 1a de l’any vinent per la primera quinzena de febrer. 
 
 
 
[Finalitza la sessió a les 19:20h] 
  

http://www.llac.cat/

